
 



 

 



 第一部分 （1500 字以上） 

行前準備、修課介紹及生活困難與解決辦法 



 

 



 

第二部分 (200~500 字) 

心得分享與給學弟妹的建議   

須以中、英文兩種語言撰寫 

有機會刊登於 OIA 臉書專頁與同學們分享經驗 

心得分享：這是我第一次去韓國，覺得韓國好像跟台灣差不多，建大也是前面一條綠

線，與一個商圈相鄰，大概過一陣子就會開始有文化衝擊，但也慢慢發現他們城市中

有趣的事，首爾是個高度數位化的城市，從他們的城市中可以看到一些智慧化的產

物，比較新規劃的區域則有更完善的智慧城市，在課堂上老師畫草圖都用平板畫，從

來不帶筆，學生都用電腦或平板做筆記，所以也導致他們的手繪能力不太好，韓國的

建築並不是特別有名，為什麼會選韓國我還真的不知道，但經過一學期的交換，真的

得到了蠻多，不管是學校的課，或是在那裡的所見所聞，都讓我覺得自己很幸運，有

這個機會去不一樣的環境生活，原本好幾次都因為一些原因差點無法去，交換真的有

很多的不確定性，但發生了一些事之後就能夠比較平靜地去看待這些問題了。 

給學弟妹之建議：是不會特別推薦建築系的學生去這所交換啦，因為之後可能也不會

開建築設計課了，首爾是個科技很發達的城市，或許其他科系會很適合，推薦下學期

來，五月有校慶，學校會請很多有名的藝人來。這裡的國定假日很少，老師也不一定

知道有假，所以有放假可以出去遠一點的地方玩，剛來的時候還會想說可以到處逛

街，但最後發現都是差不多的店，而且建大就有了，所以有機會要多去其他地方看看! 

 

 



 

 

Experience sharing: This is my first time to go to South Korea. First, I think South Korea is 

similar to Taiwan. Konkuk university’s and nearby environment are also like our school. 

Weeks later, I started to have a cultural impact or cultural shock. But I also found something 

interesting gradually. Seoul is a highly digital city. You can see some intelligent products in the 

city and also smart cities in the newer planned areas. In school, our teacher used tablet instead 

of pens. Students there also used computers or tablets to make notes. The problem is that it 

leads to their poor hand sketch. Architecture in Korea is not particularly famous. I really do not 

know why I chose it. However, after a semester, I think I still learn a lot. I feel very lucky to have 

the opportunity to live in a different environment. I almost have been unable to go for several 

reasons. To exchange really has a lot of uncertainty. However, after having some difficulties, I 

can see these problems calmly. 

Advice: I don’t really recommend architectural students to go to this exchange, because 

architectural design classes may not be opened afterwards. Seoul is a city with developed 

technology. maybe other departments may be suitable. I suggest you to go in the second 

semester. There will be a school celebration in May, and the school will invite many famous 

singers to come. There are not much national holidays here. So, go to visit some places which 

is far away when you have time. Don't go shopping all the time. You can buy almost 

everything in Konkuk university! 
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